
 
 
 
 

OBČINA SEMIČ 

OBČINSKI SVET 

Štefanov trg 9 
8333  SEMIČ 
 

 

ZAPISNIK 
 
13. seje Občinskega sveta Občine Semič, ki je bila v četrtek, 26. 5. 2016, ob 17. uri v sejni sobi 
Kulturnega centra Semič. Sejo je vodila županja Občine Semič, ga. Polona Kambič.        
 
Na seji so bili prisotni naslednji člani Občinskega sveta Občine Semič: 
G. Danijel Golobič, g. Mirko Golobič, g. Bojan Jakša, g. Ferdinand Jakša, ga. Melita Kmet 
Ličen, g. Rudi Kofalt, g. Anton Križe, g. Vili Malnarič, g. Miha Mihelčič, ga. Dina Plut, ga. 
Damjana Simonič, g. Damir Stare in g. Peter Štukelj.  
 
Odsotni: ga. Valerija Hudorovac. 
 
Na seji so bili prisotni tudi: 

• ga. Mateja Kambič – direktorica občinske uprave,  

• g. Boštjan Ogulin – višji svetovalec za komunalno, cestno in investicijsko dejavnost, 

• ga. Natalija Kastelec – višja svetovalka za prostorsko in stanovanjsko dejavnost, 

• ga. Beti Pintarič – računovodja, 

• ga. Renata Bukovec – zapisnikarica, 

• g. Boris Korasa – komandir Policijske postaje Črnomelj (k točki 3), 

• ga. Milena Lukič – Demida arhitektura d.o.o. (k točki 5), 

• ga. Andreja Brancelj Bednaršek – direktorica Belokranjskega muzeja Metlika (k točki 6), 

• ga. Anja Panjan Trgovčić – direktorica Knjižnice Črnomelj (k točki 7), 

• ga. Eva Čemas – direktorica ZD Črnomelj (k točki 8), 

• g. Franc Gole – predstavnik podjetja CGP d.d. (k točki 9), 

• ga. Irena Plut – direktorica KC Semič (k točkama 10 in 11), 

• ga. Milavec Andreja – Belokranjec, 

• ga. Mirjam Bezek Jakše – Dolenjski list, 

• ga. Verica Marušič – Televizija Novo mesto. 
 

Ad. 1) UGOTOVITEV PRISOSTNOSTI, POTRDITEV DNEVNEGA REDA IN IZVOLITEV 
ZAPISNIKARJA 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je ugotovila, da je na seji, od 14. svetnikov, prisotnih 13 članov 
občinskega sveta.  
Predlagala je spremembo dnevnega reda, in sicer, točka 4. »Obravnava Informacije o stanju 
varnosti na območju Občine Semič v letu 2015« se obravnava pod 3. točko, 3. točka 
»Poročilo o izvrševanju sklepov občinskega sveta in aktivnostih občine«, pa se premakne na 
4. točko.  
 
RAZPRAVA: Ni bilo razprave.  
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Predlog sklepa št. 032-05/2016-5: 
Sprejme se spremenjen dnevni red 13. redne seje Občinskega sveta Občine Semič: 
1. Ugotovitev prisotnosti, potrditev dnevnega reda in izvolitev zapisnikarja. 
2. Obravnava in sprejem zapisnika 12. redne seje občinskega sveta. 
3. Obravnava Informacije o stanju varnosti na območju Občine Semič v letu 2015. 
4. Poročilo o izvrševanju sklepov občinskega sveta in aktivnostih občine. 
5. Obravnava in sprejem usklajenega predloga Občinskega podrobnega prostorskega 

načrta za kamnolom Maline MST-2 z dovozno cesto do kamnoloma MST-3, MST-4, 
MST-5 in MST-6 – PRVA OBRAVNAVA. 

6. Obravnava Poročila o delu Belokranjskega muzeja Metlika v letu 2015. 
7. Obravnava Poročila o delu Knjižnice Črnomelj v letu 2015. 
8. Obravnava Poročila o delu Zdravstvenega doma Črnomelj v letu 2015. 
9. Obravnava in sprejem Sklepa o ukinitvi statusa javnega dobra (kamnolom Vrčice). 
10. Obravnava Poročila o delu Javnega zavoda Kulturni center Semič v letu 2015. 
11. Obravnava Poslovno – finančnega načrta Javnega zavoda Kulturni center Semič za leto 

2016. 
12. Obravnava in sprejem predloga Premoženjske bilance Občine Semič za leto 2015. 
13. Problematika davčnih blagajn pri prostovoljnih gasilskih društvih, drugih manjših 

društvih in pri opravljanju dopolnilne dejavnosti na kmetijah. 
14. Poročilo Komisije za spremljanje romskega položaja v Občini Semič. 
15. Volitve in imenovanja. 
16. Vloge in pritožbe. 
17. Pobude in vprašanja članov sveta. 
18. Razno. 

 
Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 13 ZA 
Sklep št. 032-05/2016-5 je sprejet. 
 
Izvolitev zapisnikarja: 
Županja, ga. Polona Kambič, je predlagala naslednji sklep. 
 
Predlog sklepa št. 032-05/2016-6: 
Za zapisnikarico se predlaga ga. Renato Bukovec. 
 
Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 13 ZA 

Sklep št. 032-05/2016-6 je sprejet. 
 

Ad. 2) OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 12. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA  

 
Razprava: Ni bilo razprave. 
 
Predlog sklepa št. 032-05/2016-7: 
Sprejme se zapisnik 12. redne seje Občinskega sveta Občine Semič. 
 
Navzočih pri glasovanju: 13 
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GLASOVANJE: 13 ZA 
Sklep št. 032-05/2016-7 je sprejet. 
 

Ad. 3) OBRAVNAVA INFORMACIJE O STANJU VARNOSTI NA OBMOČJU OBČINE SEMIČ V 
LETU 2015 

 
G. Boris Korasa, komandir PP Črnomelj, je pozdravil vse navzoče in svetnike pozval k razpravi. 
 
RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj:  
Člani odbora so v razpravi izpostavili: 
- Velik problem v občini predstavlja objestnost in predrznost Romov ter vožnja z 

neregistriranimi vozili.  
- Občani se ne počutijo varne. Ali se je povečalo število vlog za posest orožja? 
- Koliko oškodovancev odstopi od pregona? 
 
G. Peter Štukelj je vprašal, ali policija beleži porast uporabe prepovedanih drog. 
 
G. Boris Korasa, komandir, je odgovoril, da orožne liste izdaja Upravna enota, ki tudi vodi 
podatke o prispelih vlogah za posest orožja. Kazniva dejanja, ki so manjše škode, se začnejo 
na pregon. Oškodovanci skoraj v 1/3 primerov, kjer je storilec znan,  odstopijo od pregona. 
Neregistrirana vozila, ki se pojavijo v okolici, policija odvzame. Po evidenci policije 
neregistriranih vozil trenutno ni. Glede prepovedanih drog pa je pojasnil, da policija v 
letošnjem letu ne beleži porasta. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je zaključila razpravo in se komandirju zahvalila za udeležbo na 
seji.  
 

Ad. 4) POROČILO O IZVRŠEVANJU SKLEPOV OBČINSKEGA SVETA IN AKTIVNOSTIH OBČINE 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je predstavila poročilo o izvrševanju sklepov občinskega sveta in 
aktivnostih občine.  
Pri aktivnostih delovanja podjetniškega inkubatorja v Beli krajini je pojasnila, da je bil od 
zadnje seje objavljen že drugi javni razpis za sprejem v članstvo v inkubator in coworking 
prostor v prostorih bivše lekarne v Črnomlju. Rok se je zaključil 20. 5. 2016.  
Glede CeROD-a je pojasnila, da je bila včeraj seja sveta županov. Občine Posavja so imele 
ponovno pripombe na sodila, ki so bila pripravljena na novo. Kljub temu je bilo dogovorjeno, 
da se sprejme plan investicij, ki je bil  na seji sveta županov tudi potrjen, saj brez plana ni 
mogoče izvajati načrtovanih investicij. Skupščina CeROD-a bo v ponedeljek, 30. 5. 2016, na 
kateri naj bi bil potrjen plan investicij.  
 
RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Člane je zanimalo kakšni so po 
novem roki za doseganje ciljev opremljenosti naselij s kanalizacijami in čistilnimi napravami 
in kakšne so posledice, če cilji ne bodo doseženi. 
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G. Miha Mihelčič je predlagal, da se pri izdelavi projektne dokumentacije za kanalizacijo 
Vavpča vas predvidi tudi javna razsvetljava.  
 
G. Peter Štukelj je povedal, da pogreša aktivnosti za zaščito pitnih virov. Vprašal je kakšen je 
bil odgovor občine na poziv Ministrstva za okolje in prostor glede dodatnih pojasnil k 
osnutku Uredbe o vodovarstvenem območju za vodna telesa vodonosnikov za območje 
občine Črnomelj, Metlika in Semič oz, kaj občina namerava narediti za povečanje varnosti 
pitne vode in kako namerava preprečiti površinsko onesnaževanje vode in kdaj. 
 
G. Boštjan Ogulin je pojasnil, da rok za aglomeracijo Semič ostaja isti, to je 31. 12. 2017. Za 
vsa ostala naselja pa se je rok podaljšal do konec leta 2023. Glede projekta za  kanalizacijo 
Vavpča vas je odgovoril, da so v projektu predvidena zemeljska dela za javno razsvetljavo, 
inštalacijska dela pa niso predvidena.  
Glede vrtin na Blatniku je pojasnil, da gre za vrtini, ki sta bili narejeni v 1. fazi belokranjskega 
vodovoda.  Narejeni sta bili v skladu s takrat veljavnimi standardi. Teoretično bi bilo 
potrebno narediti novi vrtini ali čistilno napravo. Na ministrstvo pa je bilo odgovorjeno, da 
občina na tem območju pričakuje prepoved paše, s tem bi se preprečila motnost vode.  
 
G. Rudi Kofalt je predlagal, da se vrtini sanirata tudi če bo na tem območju prepoved paše.  
 
Županja, ga. Polona Kambič je zaključila razpravo in predlagala, da se na naslednjo sejo uvrsti 
točka o varovanju vodnih virov. 
 

Ad. 5) OBRAVNAVA IN SPREJEM USKLAJENEGA PREDLOGA OBČINSKEGA PODROBNEGA 
PROSTORSKEGA NAČRTA ZA KAMNOLOM MALINE MST-2 Z DOVOZNO CESTO DO 
KAMNOLOMA MST-3, MST-4, MST-5 IN MST-6 – PRVA OBRAVNAVA 

 
Ga. Milena Lukič, Demida arhitektura d.o.o., je predstavila predlog Občinskega podrobnega 
prostorskega načrta za kamnolom Maline MST-2 z dovozno cesto. Do sedaj so bila 
pridobljena vsa pozitivna mnenja nosilcev urejanja prostora. V času javne razgrnitve ni bilo 
podanih nobenim pripomb oz. predlogov. Poudarila je, da je lokacija kamnoloma oddaljena 
700 m zračne linije od naselja Maline in 1.000 m od naselja Brezova Reber.  
 
RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: 
Odbor na predlog OPPN-ja za prvo obravnavo ni imel pripomb in je predlagal, da se sprejem. 
Poskrbeti je potrebno le, da se bodo vsa določila odloka izvajala. 
 
Ga. Milena Lukič je pojasnila, da občinski svet v obravnavo in sprejem prejme le še OPPN za 
drugo obravnavo. Šele po objavi v Uradnem listu RS so na vrsti geodeti, zakoličbe, odmere 
zemljišč, odkupi, projekti in šele nato sledi investicija v dostopno cesto in kamnolom. 
 
Predlog sklepa št. 3505-01/2013-37: 
Sprejme se predlog Občinskega podrobnega prostorskega načrta za kamnolom Maline 
MST-2 z dovozno cesto do kamnoloma MST-3, MST4, MST-5 in MST-6 v predlagani vsebini 
za prvo obravnavo. 
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Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 13 ZA 
Sklep št. 3505-01/2013-37 je sprejet. 
 

Ad. 6) OBRAVNAVA POROČILA O DELU BELOKRANJSKEGA MUZEJA METLIKA V LETU 2015 

 
Ga. Andreja Brancelj Bednaršek, direktorica Belokranjskega muzeja, je predstavila poročilo o 
delu v letu 2015. Občina Semič je pričela pripravljati projekt za obnovo muzejske hiše v 
Semiču. V Semiču naj bi bila naravoslovna zbirka Bele krajine. Pri pripravi razstave in tudi pri 
pripravi projekta je pripravljen sodelovati Prirodoslovni muzej Slovenije.  
 
RAZPRAVA: 
G. Danijel Golobič – Odbor za družbene dejavnosti: Odbor na poročilo ni imel pripomb.  
 
Predlog sklepa št. 621-01/2015-8: 
Občinski sveta Občine Semič se je seznanil z Letnim poročilom Belokranjskega muzeja 
Metlika za leto 2015 
 
Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 13 ZA 
Sklep št. 621-01/2015-8 je sprejet. 
 

Ad. 7) OBRAVNAVA POROČILA O DELU KNJIŽNICE ČRNOMELJ V LETU 2015 

 
Ga. Anja Panjan Trgovčič, direktorica Knjižnice Črnomelj, je predstavila poročilo o delu 
Knjižnice Črnomelj v letu 2015. Krajevna knjižnica Semič je odprta 22 ur na teden in presega 
določila uredbe, ki za krajevne knjižnice predpisuje, da so odprte 15 ur na teden. Knjižnica 
postaja tudi tretji življenjski prostor, prostor navdiha, izobraževanja in prireditev.  S pomočjo 
občine je bila dokončana ureditev arhiva za knjižnico.  Vse odpisane knjige so v arhivu in so 
še vedno dostopne za izposojo. Knjige, ki niso več uporabne pa se ponudijo NUK-u, nato 
območni knjižnici Mirana Jarca Novo mesto. Knjig, ki jih nobena izmed navedenih knjižnic ne 
odbere se ponudi uporabnikom. 
 
RAZPRAVA: 
G. Danijel Golobič – Odbor za družbene dejavnosti: Odbor na poročilo ni imel pripomb. 
 
Predlog sklepa št. 612-01/2010-41: 
Občinski svet Občine Semič se je seznanil s Poslovnim in računovodskim poročilom Knjižnice 
Črnomelj za leto 2015. 
 
Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 13 ZA 
Sklep št. 612-01/2010-41 je sprejet. 
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Ad. 8) OBRAVNAVA POROČILA O DELU ZDRAVSTVENEGA DOMA ČRNOMELJ V LETU 2015 

 
Ga. Eva Čemas, direktorica ZD Črnomelj, je predstavila poročilo o delu v letu 2015. Poslovno 
leto so zaključili z dobrih 182.000 EUR presežka. Program je bil izpolnjen skoraj 100 %, na 
večini dejavnosti pa je bil program presežen.  
 
RAZPRAVA:  
G. Danijel Golobič – Odbor za družbene dejavnosti:  
Člani odbora so v razpravi izpostavili: 
- možnost dežurstva laboratorija med vikendom in podaljšanje ordinacijskega delovnega 

časa ob petkih, 
- kaj se dogaja z nujno medicinsko pomočjo in urgentno službo, 
- delovanje zobozdravstvene službe v Semiču, povečati prisotnost nadomestnega 

zobozdravnika v Semiču.  
 
G. Peter Štukelj je izpostavil, da sestanki v ustanovi ne bi smeli motiti delovnika zdravnika. 
Pacient je bil zaradi tega napoten na urgenco, iz urgence zopet k drugemu pediatru.  
 
Ga. Eva Čemas, direktorica, je odgovorila, da število potrebnih preiskav ne zadostuje, da bi 
bili upravičeni do dežurstva laboratorija. V letu 2016 je v planu nabave oprema, da bo 
zdravnik v ambulanti lahko naredil osnovne krvne preiskave. Glede urgentnih centrov ni 
nobenih sprememb in novih informacij. Kar se tiče zobozdravstvene službe v Semiču je 
pojasnila, da dela novi zobozdravnik v Semiču ob četrtkih. Dogovori potekajo tudi z 
zobozdravnikom iz Vinice, da bo enkrat na teden delal v Semiču. V primeru, če v Semiču ni 
zobozdravnika, gredo pacienti lahko v Črnomelj. 
 
Predlog sklepa št. 160-01/2015-14: 
Občinski sveta Občine Semič sprejme sklep, da se je seznanil s Poslovnim poročilom 
Zdravstvenega doma Črnomelj za leto 2015. 
 
Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 13 ZA 
Sklep št. 160-01/2015-14 je sprejet. 
 

Ad. 9) OBRAVNAVA IN SPREJEM SKLEPA O UKINITVI STATUSA JAVNEGA DOBRA 
(KAMNOLOM VRČICE) 

 
G. Franc Gole, predstavnik podjetja CGP d.d., je predstavil razloge za sprejem sklepa o 
ukinitvi statusa javnega dobra. To tematiko je občinski svet obravnaval že pred enim letom. 
Pogoji iz sklepa so izpolnjeni, v grobem je tudi izvedena prestavitev poti, vendar se je na 
terenu ugotovilo, da nova trasa  poti, kot je predvidena v ureditvenem načrtu, ni ustrezna. 
Ureditveni načrt je traso določil linijsko, brez upoštevanja konfiguracije terena. Izdelovalec 
rudarske pravice je določil javno pot bolj ob robu, vendar še vedno znotraj območja 
ureditvenega načrta. Za izvedbo poti po rudarskem projektu bi bilo potrebno najprej ukiniti 
javno dobro na parcelah. 
 
RAZPRAVA: 
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G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Odbor je predlagal sprejem sklep. 
 
G. Damir Stare je vprašal, ali je bila koncesnina za leto 2015 pridobljena. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila, da je bila koncesnina pridobljena v asfaltih. Še 
vedno pa velja tudi dogovor, da občina dobi gramoz 50 % ceneje. Prav tako se pripravljajo 
sprememba OPPN-ja za kamnolom Vrčice, plačnik pa je podjetje CGP d.d. 
 
Predlog sklepa št. 478-36/2014-34: 
Občinski svet Občine Semič sprejme Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra v predlagani 
vsebini. 
 
Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 13 ZA 
Sklep št. 478-36/2014-34 je sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 478-36/2014-35: 
Vse stroške v zvezi s postopki parcelacije, ureditve lastniških razmerij ter izvedbe poti nosi 
vlagatelj, družba CGP d.d., Novo mesto. 
 
Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 13 ZA 
Sklep št. 478-36/2014-35 je sprejet. 
 

Ad. 10) OBRAVNAVA POROČILA O DELU JAVNEGA ZAVODA KULTURNI CENTER SEMIČ V 
LETU 2015 

 
Ga. Irena Plut, direktorica KC Semič, je predstavila poročila za leto 2015. Leto je bilo 
zaključeno s 13.000 EUR presežka prihodkov nad odhodki. Plan je bil realiziran, dodanih pa je 
bilo tudi nekaj novih vsebin. Uveden je bil belokranjski abonma in namen je bil dosežen, saj 
je bil obisk iz celotne Bele krajine. Del programa so namenili tudi kulturni vzgoji za osnovne 
šole in izvedli predstave za vse šole v Beli krajini.  
 
RAZPRAVA: 
G. Danijel Golobič – Odbor za družbene dejavnosti: Odbor na poročilo ni imel pripomb. 
 
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Člani so mnenja, da je glede na 
število dogodkov in finančnih prihodkov, opazen napredek. Zanimalo jih je tudi, zaradi česa 
se je povečal prihodek iz naslova tržnih dejavnosti. 
 
G. Ferdinand Jakša je opozoril, da pri poročilu investicijskih vlaganj ni navedenih zneskov. 
 
Ga. Irena Plut, direktorica, je pojasnila, da je javna služba vse za kar je zavod ustanovljen, kar 
pomeni, da sodijo prireditve pod opravljanje javne službe. Vsi najemi za druge storitve in 
čiščenje pa predstavljajo tržno dejavnost.  
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Predlog sklepa št. 014-02/2015-9: 
Občinski sveta Občine Semič sprejme sklep, da se je seznanil z letnim Poročilom Javnega 
zavoda Kulturnega centra Semič za leto 2015. 
 
Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 13 ZA 
Sklep št.  014-02/2015-9 je sprejet. 
 

Ad. 11) OBRAVNAVA POSLOVNO – FINANČNEGA NAČRTA JAVNEGA ZAVODA KULTURNI 
CENTER SEMIČ ZA LETO 2016 

 
Ga. Irena Plut, direktorica KC Semič, je predstavila finančni načrt za leto 2016. Ena večjih 
investicij je nakup akustične školjke za oder. 1. faza investicije bo v letu 2016 vredna 17.000 
EUR, zaključena pa bo konec poletja. 2. del investicije, s katerim se popolnoma zapre oder, 
pa bo sledil v naslednjih letih. Školjka bo montažna in se bo na oder postavila le po potrebi. Z 
akustičnimi školjkami se lahko pohvali malo domov v Sloveniji, se pa z omenjeno investicijo 
odprejo dodatne možnosti, saj bo oder lahko služil za snemanje akustične glasbe. Akustična 
školjka v KC-ju bo služila tudi kot referenčni objekt za južni del Evrope. 
 
RAZPRAVA: 
G. Rudi Kofalt je vprašal, ali razmišljajo o nakupu novega ozvočenja oz. mikrofonih.  
 
G. Ferdinand Jakša je predlagal, da se ozvočenje lahko izboljša s prestavitvijo basov, ki 
morajo biti locirani pod visokimi toni.  
 
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj:  V primerjavi z letom 2015 je leto 
2016 manj optimistično zastavljeno. Zakaj so nižji prihodki? Več bi bilo potrebno narediti na 
turizmu.  
 
G. Petra Štuklja je zanimalo kako potekajo priprave na Semiško ohcet in Praznovanje jeseni. 
 
Ga. Irena Plut je pojasnila, da so bila v letu 2015 kupljena dva naglavna in dva ročna 
mikrofona, kar zadostuje potrebam. Težava je v hišnem ozvočenju, kar pa predstavlja zelo 
visoke stroške. Pred zamenjavo ozvočenja bo potrebno kupiti novo razsvetljavo, saj je 
obstoječa še iz starega kulturnega doma in z njo ni možno optimalno osvetliti odra. 
Glede prestavitve basov se je pozanimala pri strokovnjakih, ki se ukvarjajo z ozvočenjem in 
so ji zagotovili, da prestavitev basov ne bo pomenila bistvene razlike v slišanosti. 
Glede na prve tri meseca letošnjega leta bo realizacija verjetno višja od leta 2015. Stroški v 
letu 2016 bodo višji zaradi sprostitve plač in regresa in zaradi javnih del, ki jih v prejšnjem 
letu ni bilo. 
Kar se tiče TIC-a je pojasnila, da je aktiven na vseh belokranjskih projektih, prisoten na sejmih 
doma in v tujini, trenutno pa dela na projektu za pridobitev naziva Zelena destinacija, ki ga 
naj bi pridobile vse tri belokranjske občine. Beležiti je večji obisk učnega vrta, povečalo pa se 
je tudi število izletov z avtobusi. Vendar pa turizem v Semiču ni odvisen samo od TIC-a, 
soustvarjati ga morajo tudi turistični ponudniki. 
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Semiška ohcet ima z letošnjim letom nov termin, prestavljena je na zadnji vikend v avgustu. 
Prireditveni prostor je pri kulturnem centru, kje bo postavljen tudi oder. Športno društvo 
Partizan bo jutri odgovorilo, ali bodo v petek organizirali zaključek športnega poletja.  
Prireditev Praznovanje jeseni pa bo prvi vikend v novembru, saj je bilo s strani društev 
predlagano, da prireditev in termin prireditve ostaneta nespremenjena. 
 
Predlog sklepa št. 014-03/2016-6: 
Občinski svet Občine Semič sprejeme sklep, da se je seznanil s Poslovno – finančnim 
načrtom Javnega zavoda Kulturni center Semič za leto 2016. 
 
Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 13 ZA 
Sklep št. 014-03/2016-6 je sprejet. 
 

Ad. 12) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA PREMOŽENJSKE BILANCE OBČINE SEMIČ ZA 
LETO 2015 

 
Ga. Beti Pintarič je predstavila premoženjsko bilanco Občine Semič za leto 2015. 
 
RAZPRAVA: Ni bilo razprave. 
 
Predlog sklepa št. 450-02/2016-9: 
Občinski svet Občine Semič sprejme Premoženjsko bilanco Občine Semič za leto 2015, ki 
izkazuje 42.326.453 EUR. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 450-02/2016-9 je sprejet. 
 

Ad. 13) PROBLEMATIKA DAVČNIH BLAGAJN PRI PROSTOVOLJNIH GASILSKIH DRUŠTVIH, 
DRUGIH MANJŠIH DRUŠTVIH IN PRI OPRAVLJANJU DOPOLNILNE DEJAVNOSTI NA 
KMETIJAH 

 
G. Peter Štukelj je predstavil gradivo, katerega predlagatelj je stranka N.Si. Občinski svet 
Občine Semič poziva, da podpre predlog novele Zakona o davčnem potrjevanju računov, ki 
prostovoljna gasilska društva, društva, ki ne presegajo 10.000 evrov letnega dohodka in 
kmetije pri opravljanju dopolnilne dejavnosti do 15.000 evrov letnega dohodka, izključuje iz 
kroga zavezancev za izvajanje postopka potrjevanja računov, obenem pa ukinja 
sankcioniranje državljanov za nezadržanje računa. 
 
RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Odbor predlaga, da se pobuda 
sprejme.  
 
G. Danijel Golobič – Odbor za družbene dejavnosti: Odbor predlaga, da se pobuda sprejme. 
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Predlog sklepa št. 032-05/2016-8: 
Občinski svet Občine Semič podpira predlog novele Zakona o davčnem potrjevanju 
računov, ki prostovoljna gasilska društva, društva, ki ne presegajo 10.000 evrov letnega 
dohodka in kmetije pri opravljanju dopolnilne dejavnosti do 15.000 evrov letnega 
dohodka, izključuje iz kroga zavezancev za izvajanje postopka potrjevanja računov, 
obenem pa ukinja sankcioniranje državljanov za nezadržanje računa. 
 
Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 13 ZA 
Sklep št. 032-05/2016-8 je sprejet. 
 

Ad. 14) POROČILO KOMISIJE ZA SPREMLJANJE ROMSKEGA POLOŽAJA V OBČINI SEMIČ 

 
Ga. Beti Pintarič je predstavila poročilo.  
 
RAZPRAVA: 
G. Danijel Golobič – Odbor za družbene dejavnosti:  
Člani odbora so izpostavili: 
- država romski populaciji dodeljuje previsoke podpore v denarju, saj prejemniki denarja 

ne porabijo po namenu, za katerega so ga prejeli (otroški dodatki), 
- uvedba javnih del je nujna in bi morala biti obvezna, saj bi se s tem povečala socializacija 

in odgovornost posameznih Romov, 
- v romskem naselju Sovinek naj se novih investicij v infrastrukturo ne planira, saj ne znajo 

ceniti tuje lastnine, posledično pa tudi uničujejo vse, česar niso sami financirali, 
- na »Ciganskem placu« prihaja do kraje pripravljenih drv, katere je GG dodelila Romom iz 

naselij Vrčice, Blatnik, Srednja vas. Občina Črnomelj letos Romom iz Lokev ni dodelila 
nobene gozdne parcele v čiščenje, da bi si pripravili drva za ogrevanje, zato kradejo že 
pripravljena drva na placu.  

 
G. Peter Štukelj je predlagal, da je nujno potrebno krajane Sovinka vključiti v javna dela. 
 
G. Damir Stare je predlagal, da se vse zapisnike komisij pošlje svetnikom, da so seznanjeni z 
delom komisij. 
 
Predlog sklepa št. 032-23/2014-14: 
Občinski sveta Občine Semič se je seznanil s poročilom Komisije za spremljanje romskega 
položaja v Občini Semič. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 032-12/2014-14 je sprejet. 
 

Ad. 15) VOLITVE IN IMENOVANJA 

 
1. Imenovanje članov sveta zavoda OŠ Belokranjskega odreda Semič, predstavnikov 

ustanovitelja, za mandatno obdobje 2016 - 2020 
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G. Rudi Kofalt, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, je 
predstavil predlog komisije. Do roka, 10. 5. 2016, je prispelo 5 predlogov kandidatov. 
Komisija je na seji 16. 5. 2016 oblikovala predlog sklepa občinskemu svetu, in sicer, da se v 
svet zavoda OŠ Semič, kot predstavnika ustanovitelja imenujejo: Patricija Pašič (predlagatelj 
N.Si), Melita Kmet Ličen (predlagatelj SMC) in Tomaž Černe (predlagatelj SLS).  
 
RAZPRAVA: 
G. Peter Štukelj je obrazložil predlog stranke N.Si, ki je predlagala dve kandidatki, in sicer, 
Patricijo Pašič in Margito Adamič. Kandidatki nista članici stranke, stranka N.Si ju je 
predlagala saj sta najprimernejši kandidatki za zastopanje interesov predstavnika 
ustanovitelja. Ga. Margiti Adamič letos poteče mandat kot predstavnici sveta staršev, kar 
pomeni, da ne bo imenovana v svet zavoda. Kar nekaj staršev se je obrnilo nanj, da je v svetu 
zavoda nujno zagotoviti osebo kot je ga. Adamič, ki skuša zadeve v šoli obrniti na boljše.  
Predlagal je, da se v sveta zavoda OŠ Semič, kot predstavnika ustanovitelja imenujejo: Melita 
Kmet Ličen, Margita Adamič in Patricija Pašič. Predlagal je, da se opravi tajno glasovanje. 
 
G. Damir Stare in ga. Melita Kmet Ličen sta se z obrazložitvijo g. Štuklja strinjala. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila, da sta oblikovana dva predloga, in sicer:  
- 1. predlog:  predlog komisije, ki predlaga, da se v svet zavoda OŠ Semič, kot predstavnika 

ustanoviteljev imenujejo: Patricija Pašič, Melita Kmet Ličen in Tomaž Černe. 
-  2. predlog: predlog g. Petra Štuklje, ki predlaga, da se v svet zavoda OŠ Semič, kot 

predstavnika ustanoviteljev imenujejo: Margita Adamič, Melita Kmet Ličen in Patricija 
Pašič. 

Svetniki prvo glasujejo o prvem predlogu, predlogu komisije, nato še o druge predlogu, 
predlogu g. Štuklja. 
 
Predlog sklepa št. 014-05/2016-6: 
V Svet zavoda OŠ Belokranjskega odreda Semič za mandatno obdobje 2016 - 2020 se kot 
predstavniki ustanovitelja imenujejo: 
- Patricija Pašič, Štrekljevec 10a, Semič  
- Melita Kmet Ličen, Gaber 47, Semič 
- Tomaž Černe, K Tajčbirtu 24, Semič. 

 
Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 7 ZA 
  4 PROTI 
Sklep št. 014-05/2016-6 je sprejet. 
 
Z večino glasov je izglasovan prvi predlog.  
 
G. Peter Štukelj je opozoril, da glasovanje ni potekalo v skladu s poslovnikom, saj je predlagal 
tajno glasovanje.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila, da mora po poslovniku, predlog za tajno glasovanje 
dati župan ali ¼ vseh članov občinskega sveta. Glasovanje je bilo opravljeno v skladu s 
poslovnikom.  
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2. Imenovanje članov sveta zavoda Zdravstveni dom Črnomelj za mandatno obdobje 

2016 – 2020 
 
G. Rudi Kofalt, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, je 
predstavil predlog komisije. Do roka, 10. 5. 2016, je prispel 1 predlog. Komisija je na seji 16. 
5. 2016 oblikovala predlog sklepa občinskemu svetu, in sicer, da se v svet zavoda ZD 
Črnomelj imenuje: Sonja Ličen Tesari.  
 
RAZPRAVA: Ni bilo razprave. 
 
Predlog sklepa št. 013-01/2016-4: 
Za članico Sveta zavoda Zdravstvenega doma Črnomelj se za mandatno obdobje 2016 – 
2020 imenuje Sonja Ličen Tesari, Gaber 47, 8333 Semič. 
 
Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 13 ZA 
Sklep št. 013-01/2016-4 je sprejet. 
 

Ad. 16) VLOGE IN PRITOŽBE 

 
1. Prošnja za sofinanciranje šotora za prireditev ob 60-letnici PGD Črešnjevec 

 
G. Bojan Jakša, predsednik Komisije za vloge in pritožbe, je pojasnil, da se je komisija sestala 
na seji 23. 5. 2016 in obravnavala vse prispele vloge. Komisija predlaga, da se PGD 
Črešnjevec dodeli finančna sredstva v višini 400,00 EUR. 
 
RAZPRAVA: 
G. Damir Stare je predlagal, da se PGD Črešnjevec dodeli sredstva v višini 500,00 EUR. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila, da glede na to, da sta oblikovana dva predloga, se 
prvo glasuje o predlogu komisije in nato o predlogu g. Stareta. 
 
Predlog sklepa št. 093-21/2016-4: 
PGD Črešnjevec, Cerovec pri Črešnjevcu 4, 8333 Semič, se dodelijo finančna sredstva v višini 
400,00 EUR kot pomoč za najem šotora za potrebe organizacije prireditve ob obeleženju 
60. obletnice delovanja društva. Znesek se nakaže na TR št. SI56 0243 0001 7601 667. 
Znesek v višini 400,00 EUR bremeni proračunski podkonto št. 41200036/3015 – Tekoči 
transferi neprofitnim organizacijam in ustanovam – društva – občinski svet. 
 
Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 8 ZA 
Sklep št. 093-21/2016-4 je sprejet. 
 
2. Konjerejsko društvo Semič - Vloga za finančno pomoč za pridobitev služnosti s strani 

Sklada kmetijskih zemljišč in gozdov RS na parceli št. 693/1, k.o. Blatnik 
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G. Bojan Jakša, predsednik Komisije za vloge in pritožbe, je podal predlog komisije, in sicer, 
da se Konjerejskemu društvu Semič dodeli finančna sredstva v višini 400,00 EUR.   
 
RAZPRAVA: Ni bilo razprave. 
 
Predlog sklepa št. 093-29/2016-5: 
Konjerejskemu društvu Semič, Štefanov trg 9, 8333 Semič (DŠ 96158905), se dodeli 
finančna pomoč v višini 400,00 EUR za pridobitev služnosti s strani Sklada kmetijskih 
zemljišč in gozdov RS na parceli št. 693/1, k.o. Blatnik. Sredstva se nakažejo na 
transakcijski račun društva, številka SI56 0243 2009 2298 068. 
Znesek v višini 400,00 EUR bremeni proračunski podkonto št. 41200036/3015 – Tekoči 
transferi neprofitnim organizacijam in ustanovam – društva – občinski svet. 
Ta sklep začne veljati takoj. 
 
Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 13 ZA 
Sklep št. 093-29/2016-5 je sprejet. 
 
3. Prošnja za sofinanciranje šotora za prireditev ob 110-letnici PGD Črmošnjice 

 
G. Bojan Jakša, predsednik Komisije za vloge in pritožbe, je podal predlog komisije, in sicer, 
da se PGD Črmošnjice dodeli finančna sredstva v višini 400,00 EUR.   
 
RAZPRAVA: Ni bilo razprave. 
 
Predlog sklepa št. 093-30/2016-3: 
PGD Črmošnjice, Črmošnjice 24, 8333 Semič, se dodelijo finančna sredstva v višini 400,00 
EUR kot pomoč za najem šotora za potrebe organizacije prireditve ob obeleženju 110. 
obletnice delovanja društva. Znesek se nakaže na TR št. SI56 6000 0000 0381 669. 
Znesek v višini 400,00 EUR bremeni proračunski podkonto št. 41200036/3015 – Tekoči 
transferi neprofitnim organizacijam in ustanovam – društva – občinski svet. 
Ta sklep začne veljati takoj. 
 
Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 093-30/2016-3 je sprejet. 

 
4. Prošnja za denarna sredstva za izvedbo prireditve pohod z lučkami in prihod                  

Dedek Mraz 2016 
 
G. Bojan Jakša, predsednik Komisije za vloge in pritožbe, je podal predlog komisije, in sicer, 
da se Kulturnemu centru Semič dodeli finančna sredstva v višini 500,00 EUR.   
 
RAZPRAVA: Ni bilo razprave. 
 
Predlog sklepa št. 093-31/2016-3: 
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KC Semic, Prosvetna ulica 4, 8333 Semič, se dodelijo finančna sredstva v višini 500,00 EUR 
kot pomoč za izvedbo prireditve pohod z lučkami in prihod Dedka Mraza. Znesek se nakaže 
na TR št. SI56 0130 9600 0000 064. 
Znesek v višini 500,00 EUR bremeni proračunski podkonto št. 41200036/3015 – Tekoči 
transferi neprofitnim organizacijam in ustanovam – društva – občinski svet. 
Ta sklep začne veljati takoj. 
 
Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 13 ZA 
Sklep št. 093-31/2016-3 je sprejet. 
 

Ad. 17) POBUDE IN VPRAŠANJA ČLANOV SVETA 

 
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: 
Člani odbora so podali naslednje predloge: 
- Na Sovinku na lokalni cesti namestiti prometno signalizacijo, ki opozarja voznike na 

nevarnost (pešci, otroci na cesti,..)  
- Pod Malinami je nevaren priključek kolovozne poti na državno cesto. Z ustrezno 

signalizacijo zagotoviti preglednost ali zapreti priključek. Na tem mestu je že večkrat 
prišlo do nevarne situacije. 

- Kaj se dogaja z zemljišči Motvoza? 
- Zbirni center v Semiču: razmišljati o selitvi izven strnjenega naselja. Romom prepovedati 

zadrževanje v območju zbirnega centra. 
- Redarska služba: naj ne pišejo kazni za napačno parkiranje ampak se naj ukvarjajo s 

stvarmi, ki so koristne za občane. 
- Prepovedati parkiranje kamionov na trgu pred občino. 

 
G. Danijel Golobič – Odbor za družbene dejavnosti: Člani so opozorili na močno poškodovano 
cesto do pokopališča v Črmošnjicah. Cesto, ki je makadamska, bi bilo potrebno sanirati. 
Na cesti Trebnji Vrh – Sadinja vas je potrebno sanirati luknjo.  
 
G. Ferdinand Jakša je vprašal, kdaj je bila sprejeta 20% podražitev komunalnih storitev. 
 
G. Damir Stare je opozoril, da je potrebno biti pri prodaji zemljišč previdnejši. Sicer se je v 
Črmošnjicah pri učni poti vse dobro izteklo, saj je kupec zemljišč Sklad kmetijskih zemljišč in 
gozdov RS. Opozoril je tudi na kamione polne hlodovine, ki se vozijo skozi Srednjo vas in 
bodo uničili cesto. Potrebno bi bilo postaviti znak za osno obremenitev. 
 
G. Peter Štukelj je vprašal, ali že potekajo aktivnosti za ureditev sanitarij na travnatem igrišču  
v Semiču. Predlagal je tudi, da se na vhodna vrata igrišča namesti informacijska tabla o 
upravljavcu igrišča s kontaktnimi podatki.  
 
G. Rudi Kofalt je opozoril, da so na avtobusni postaji na Kalu zopet luknje in jih je potrebno 
temeljiteje sanirati. Predlagal je tudi, da se na Občino Metlika apelira, da sanira pot Lokvica – 
Krvavčji Vrh, na delu, ki poteka po Metliški strani.  
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G. Miha Mihelčič je predlagal, da se na eno izmed naslednjih sej uvrsti poročilo o projektu I 
help.  
 
G. Toni Križe je predlagal, da občina razmisli o postavitvi neprometne turistične signalizacije.  
 
Županja, ga. Polona Kambič – odgovori: 
- Pobude Odbora za gospodarstvo in lokalni razvoj se bodo proučile in v skladu z 

možnostmi tudi izvedle. 
- Večji stroški so, saj se je nekoliko podražila komunala, občani pa so v tem mesecu prejeli 

še položnice za plačilo nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča in komunalnega 
prispevka za priključitev na vodovod in kanalizacijo. 

- Glede Motvozovih zemljišč ni nič novega, saj še vedno ni odgovora stečajnega 
upravitelja na dano ponudbo. Direktor podjetja Cablex pa je ponovno zagotovil, da 
nameravajo kupiti zemljišča od Motvoza, ko bodo enkrat v lasti občine. 

- Upravljavca igrišča se bo obvestilo, da na igrišče namesti tablo s kontaktnimi podatki. 
- Na Občino Metlika se bo poslal poziv glede sanacije poti Lokvica – Krvavčji Vrh. 

 

Ad. 18) RAZNO 

 
Ni bilo razprave. 
 
Seja sveta se je zaključila ob 20.50 uri. 
 
 
ZAPISALA:       ŽUPANJA: 
Renata Bukovec      Polona Kambič 
 
________________________    _________________________ 


